欢迎来哈尔滨工程大学

友情提示：
1 攻读学位的留学生必须持学习（X1）签证来校报到。
② 所有留学生需持因私普通护照来校学习。
③ 来校前请告知详细的航班或车次信息，以便校方安排接机或接站工作。请按如下表格提供信息：
到校信息表
	护照用名
	性别
	学生类别
	航班号
（或车次）
	出发日期

和时间
	出发地
	抵达时间
（中国时间）

	
	□男
□女
	□语言进修生
□本科生
□硕士生
□博士生
	
	
	
	


④ 自行来校同学可以乘坐以下交通工具到校：
出租车：红旗大街和大有坊街交叉口 哈尔滨工程大学东门进入，第二个路口左转，一直直行即可抵达。

在机场：乘坐机场巴士3号线在终点下车(18:00点以后乘坐机场巴士1号线，民航大厦下车，打车到学校)；

在火车站：乘坐14路公交车在红平小区下车（20:00之前）。
⑤ 报到信息：留学生公寓1：哈尔滨工程大学 外专留学生公寓
             留学生公寓2：哈尔滨工程大学51-25栋 102室
             学籍注册： 哈尔滨工程大学41号楼 321室
⑥ 紧急情况联系方式：          

联系人：李震老师
联系电话：0086-（0）18686855115;  0086-451-82589366    

EMAIL: heufao@hrbeu.edu.cn
学校地址：哈尔滨市南岗区南通大街145号（港城饭店）学校北门
WELCOME TO HARBIN ENGINEERING UNIVERSITY

TIPS:

① All the international degree students should apply for  X 1 visa to register on HEU.

2 All the international students should hold  ordinary passport for personal affairs to study in HEU.

3 Please inform us, by the following contact information, about your arrival information, such as flight or train number, and arrival date and time. We offer free pick-up service for all the HEU students ONCE. 

Application for Picking-up

	Name on the Passport
	Gender
	Identity
	Flight Number or Train Number
	Departure Date and Time
	Departure Place
	Arrival Time (Beijing time)

	
	□Male

□Female
	□ language Student

□ undergraduate

□ postgraduate

□ PhD
	
	
	
	


④ If you don’t need the pick-up service, you may take the following ways to reach HEU:

Taxi：Show this Chinese sentence to taxi driver

红旗大街和大有坊街交叉口 哈尔滨工程大学东门进入，第二个路口左转，一直直行即可抵达。

Airport: the No. 3 Line airport bus to reach HEU (or No. 1 line to the terminal and take the taxi after 18:00)
Railway station: take No. 14 Bus to the bus stop of HONGPING XIAOQU(红平小区)

4  Registration Info：International students’ apartment 1：Room 101, 35-A Building

                    International students’ apartment 2：Room 102, 51-25 Building

                    Registration Place： Room 321, 41 Building

⑥ Emergency Contact Info：          

Contact to: Mr. LI Zhen
Tel：0086-451-82589366;  0086-（0）18686855115
Email: heufao@hrbeu.edu.cn
     HEU Address: 145-1, Nantong Street, Nangang District, Harbin, China

